
                                  PROTOKÓŁ  Nr  20.2015                                              
z posiedzenia Komisji ds. Oświaty, Kultury i Zdrowia  

z dnia 28 września  2015 r.  
 
Obecni: 
 
1. Waldemar Zygmunt Sitek   -  Przewodniczący Komisji  
2. Katarzyna Dorota Sadurska -  Zastępca Przewodniczącego 
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek  -  Członek Komisji 
4. Tadeusz Groszek                 -  Członek Komisji 
5. Adam Kisiel                         - Członek Komisji        
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Emilia Buczyńska Kołodziejek - dyrektor CKSiR  w Tłuszczu  
2. Sławomir Łagodzki       -  kapelmistrz orkiestry            
3.  Grzegorz Boguszewski -  prezes stowarzyszenia MOD 
4.  Kamil  Śledziewski       -  skarbnik 
5.  Konrad Suchocki          -  reprezentant zarządu  
6.  Patryk Sadowski           -  reprezentant zarządu  
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 
 
1. Informacja na temat działalności Młodzieżowej Orkiestry Dętej Tłuszcz.  
2. Sprawy różne w tym korespondencja. 
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 
 
Ad1. Przewodniczący Komisji przywitał przybyłych na dzisiejsze posiedzenie 
Komisji gości tj. dyrektora  CKSiR oraz Zarząd Młodzieżowej Orkiestry Dętej. 
Kamil Śledziewski  przedstawił Komisji sprawozdanie z działalności orkiestry 
w okresie wrzesień 2014 - wrzesień 2015 rok, które stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. 
Poinformował, że w tym okresie orkiestra dała ponad 40 koncertów  z czego 
blisko połowa to koncerty poza granicami naszej Gminy.  
Wykaz koncertów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
Przy współpracy z Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji  w Tłuszczu, orkiestra 
osiągnęła sporo sukcesów, ale żeby zapewnić orkiestrze wielokierunkowy 
rozwój, potrzeba zatrudnić oprócz kapelmistrza co najmniej 4 instruktorów.  
Podyktowane jest to rozmiarem orkiestry oraz jej zróżnicowanym składem. 
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Każdy instruktor aby utrzymać właściwy poziom sekcji winien przyjeżdżać dwa 
razy w tygodniu przez cały  miesiąc oraz dodatkowo w miarę możliwości 
wspierać sekcję na najważniejszych koncertach. Dodatkowo, jako że praca 
orkiestry kończy się w połowie lipca, a zaczyna w połowie sierpnia, jest 
potrzeba  zapewnienia  finasowania dla instruktorów i kapelmistrza  w tym 
okresie i ujednolicenia stawek ich wynagrodzenia. 
 Stosowne wyliczenie dotyczące rocznego wynagrodzenia instruktorów stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
Orkiestra ma swoje ambitne cele np. udział w Ogólnopolskim Festiwalu 
Młodzieżowych Orkiestr, występ w konkurencji musztry paradnej i 
zaprezentowanie się na Międzynarodowym Festiwalu Muzyki Dętej Praha, ale 
ma również i potrzeby. W nadchodzącym roku orkiestra będzie obchodzić 15-
lecie swojej działalności i z tej okazji chce zorganizować jubileuszowy koncert 
na wysokim poziomie, na który pragnie zaprosić gości z całego powiatu, a także 
sympatyków orkiestry. 
Na warsztaty muzyczne w 2016 roku orkiestra chce wyjechać z instruktorami, 
którzy najlepiej wykorzystają dostępny czas na rozwijanie umiejętności swoich 
podopiecznych.  
Poza tym potrzebny jest generalny remonty kilku instrumentów oraz zakup 
nowych. To wszystko wymaga dużego wysiłku i dużego wsparcia finansowego, 
ale może to spowodować, że orkiestra ze swoimi ambicjami i zaangażowaniem 
może stać się jedną z czołowych amatorskich orkiestr dętych w Polsce.  
 
Pani dyrektor CKSiR Emilia Kołodziejek Buczyńska wspiera działalność 
orkiestry organizując koncerty, ale jak powiedziała, jest to Centrum Kultury, 
Sportu i Rekreacji i potrzeb jest wiele, a możliwości finansowe są takie jakie są. 
Dlatego należałoby określić, czy inwestujemy w kulturę, czy w inne dziedziny 
zawarte w Statucie, ponieważ dotychczasowe działania są połowiczne.   
Orkiestra zasługuje na wsparcie, gdyż pomimo trudnych warunków osiągnęła 
wysoki  poziom i cały czas jest zainteresowanie ze strony młodzieży.  
Odbyła się dyskusja w trakcie której członkowi Komisji zadawali zarządowi 
orkiestry pytania i wysłuchali wypowiedzi Pani dyrektor w tym temacie.  
 
Przewodniczący Komisji pogratulował dotychczasowych osiągnięć i powiedział, 
że Komisja będzie opiniowała pozytywnie działalność i zamierzenia  orkiestry i 
zwrócił się do Pani dyrektor i do orkiestry o pozyskiwanie środków z zewnątrz.     
  
Ad2. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Mieszkańcy Miąsego zwracają się do Przewodniczącego Rady o 
zarezerwowanie środków finansowych w budżecie gminy na 2016 rok na 
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kontynuację budowy sieci wodociągowej. Pismo stanowi załącznik nr 4 
do niniejszego protokołu. 

 
Komisja zapoznała się. 
 

2. Ochotnicza Straż Pożarna w Jasienicy zwraca się z prośbą o zakup 
nowego samochodu bojowego średniego dla jednostki. Zakup nowego 
samochodu bojowego jest koniecznością, ze względu na dalsze dobre 
funkcjonowanie jednostki, zwiększenie jej mobilności i skuteczności. 
Obecny samochód Magirus rok produkcji 1977, jest wysłużony, wymaga 
coraz bardziej kosztownych remontów, użytkowany jest przez straż 15 lat.  
Pismo stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 
Komisja zapoznała się. 
 

3. Uchwała Nr Wa.251.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 4 września 2015 roku w sprawie 
opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za  
I półrocze 2015 roku. Opinia Składu Orzekającego RIO jest pozytywna.  
Pismo stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Komisja zapoznała się.  
 
Ad4.  Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 5 października  2015 
roku godzina 8.15.  
 
  
Na tym protokół zakończono. 
                                                                                   Przewodniczący Komisji 
                                                                                     
                                                                                         Waldemar Sitek 
 
  
 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji 
 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                                         
Załączniki do wglądu w pokoju 38.   
Dokument utworzyła:  
Bożena Brzozowska 28 września 2015 roku. 
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